
Kalisz, 3 czerwca 2024 r.
ZPA.0003.32.2024

Pan Dariusz Grodziński 
Radny Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację z 23 maja 2024 r. w sprawie przebudowy ulic św. Michała 
i Dobrzeckiej informuję:

1. Na obecnym etapie nie ma jeszcze wszystkich prawomocnych zgód i zezwoleń na 
realizację inwestycji, obejmującej rozbudowę ulic: św. Michała i Dobrzeckiej.
2. Kwota Wstępnej Promesy została ujęta w planach finansowych miasta Uchwałą 
nr LXXI/1027/2023 Rady Miasta Kalisza z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta Kalisza na lata 2024-2043.
3. Zgodnie z wymaganiami Wstępnej Promesy dofinansowania inwestycji z Rządowego 
Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych przetarg na wyłonienie 
wykonawcy robót budowlanych ogłoszony zostanie w nieprzekraczalnym terminie 
do 12 lipca 2024 r. Zakres prac budowlanych będzie obejmował rozbudowę ulic: 
św. Michała oraz Dobrzeckiej na odcinku od ul. św. Michała do ronda Dobrzec 
wraz z jego przebudową.
4. Data rozpoczęcia robót budowlanych uzależniona jest od zakończenia 
postępowania przetargowego mającego na celu wyłonienie wykonawcy robót 
budowlanych. Mając na uwadze fakt, że rozstrzygniecie postępowania 
przetargowego i zawarcie stosownej umowy może nastąpić w okresie zimowym, 
rozpoczęcie prac budowlanych planowane jest w I kwartale przyszłego roku, 
natomiast zakończenie inwestycji planowane jest w IV kwartale 2026 roku.

     Z poważaniem
                                                                             Prezydent Miasta Kalisza

/…/
Krystian Kinastowski 



     Kalisz, dn. 23 maja 2024 r. 

 

Sz. P. 
Krystian Kinastowski 
Prezydent Miasta Kalisza 

 

Interpelacja ws. przebudowy ulic Św. Michała i Dobrzeckiej. 
 

 
 

Za nami kolejna już kadencja, w której mieszkańcy osiedla Dobro i sołectwa Dobrzec, od ponad 20 lat 

walczą o remont i przebudowę, rozpadającego się ciągu dróg Dobrzecka i Św. Michała. Udało nam się 

nawet doprowadzić do projektowania tej inwestycji dwie kadencje temu, niestety tamten proces został 

w poprzedniej kadencji przerwany i rozpoczęty od nowa, z duża stratą czasu i pieniędzy. Przed 

ostatnimi wyborami dowiedzieliśmy się o dofinasowaniu tej inwestycji w kwocie 30 mln zł, ale 

pieniędzy tych jak dotąd nie ma wprowadzonych do budżetu miasta. 

W związku z powyższym proszę o informacje: 

1. Czy są już wszystkie prawomocne zgody i zezwolenia na realizacje tej inwestycji? 

2. Kiedy wprowadzimy dotacje na ten cel do budżetu miasta? 

3. Kiedy i w jakim zakresie ogłosimy przetarg? 

4. Kiedy realnie możemy szacować rozpoczęcie i zakończenie tej inwestycji? 

 
 
 

Z poważaniem 

/-/ Dariusz Grodziński 

Radny Rady Miasta Kalisza 


